
 

Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 
 
Plats: Digitalt 

Datum: 2024-03-06 
Närvarande: Ola Engelbrekts (ordförande), Mats Andersson, Daniel Arenholm,  

Gudrun Ekblom, Mats Hägglund och Thomas Ullberg 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2024-01-17 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4  Rapporter 

 

a) Alpina kommittén.  
Hälsingland kommer att representeras av 7 ungdomar på USM i Funäsdalen 
vecka 11.  Arrangören önskar en distriktsledare till lagledarmöten, vilken utses 
av alpina kommittén. MVC, Mini Världscupen (Kläppen) och LVC, Lilla 
Världscupen (Malå) är på gång 21–24 mars. Dessa tävlingar är vinterns 
höjdpunkt för ungdomarna. Gemensam bussresa är planerad till Malå, vilket 
skapar extra glädje och sammanhållning. Diskussion om minskat antal åkare, 
kostnad för tidtagning, ökat samarbete är viktigt och verka för att få europacup 
till Hälsingland helst med flera tävlingar.  
Kommunikationen med alpina kommittén är fortfarande bristfällig.   

b.)  Längdkommittén. 
Längdföreningarna i södra Hälsingland har genomfört LF-cup (Länsföräkringar    
cup) som tidigare år och i norr har Hälsinglands Sparbankscup genomförts för 
första året. Positivt med dessa kvällstävlingar och totalt minst 900 deltagare.  
Projektet med att få i gång ”Alla på snö” i Hudiksvall går framåt. Styrelserna i 
Hudik Alpin och Hudiksvalls IF är positiva och fortsättning sker med Svenska 
Skidförbundet. Hälsingland representerades av 4 ungdomar vid Folksam cup 
(15–16 år) 2–4 mars i Järpen och 9 ungdomar deltager på Ski Team ungdomscup 
(13-14 år) 8-10 mars i Örnsköldsvik.  
 

 
§ 5 Skrivelser från SSF 
 Ola rapporterar från centralt ordförandemöte med tema strategirevidering. 
 Distrikten ska bland annat jobba med verksamhetsplaner som stödjer  
  måluppfyllelse mot 2026, anpassa hur vi erbjuder träning/tävling inom våra idrotter   

och öka antalet föreningsmedlemmar med minst 10 %. Målet är även att öka 
antalet anläggningar med tillverkad snö med 20 % och 80 % av Sveriges befolkning 
ska ha tillgång till säkrad skid-/snowboardaktivitet inom en radie av 30 km. Antalet 
utbildade tränare/ledare inom våra idrotter ska öka. 
 



Svenska Skidförbundets styrelse beslutade i december 2023 att ge GS uppdraget att 
göra en bred genomlysning av den alpina verksamheten. 
Syftet med kartläggningen är att analysera de utmaningar som finns inom alpin 

skidåkning i Sverige för att baserat på dessa slutsatser föreslå utvecklingsförslag 

inklusive konsekvensbeskrivning kopplat till vår vision att bli flera och bättre.  

Då den alpina världen är organiserad i klubbar, distrikt och en central verksamhet så 

är syftet också att tydliggöra vem som ansvarar för vad i det utvecklingsförslag som 

presenteras. Nuläge med enkät och skrivbordsstudie, samt omvärldsanalys ska vara 

klar i juni 2024 och intervjuer ska göras i augusti 2024. Önskat läge och 

utvecklingsområden ska rapporteras till styrelse och intressenter under december 

2024. Informations- och kommunikationsmöte ska hållas 12 mars. Daniel planerar 

att deltaga. 

 
§ 6 Verksamhetsplan 2023–24 
 Verksamhetsplanens genomförande utvärderas:   
 André Myhrer var med i Hassela på sportlovet. ”Alla på snö” projektet i Hudiksvall    

har tagit ett steg framåt. Tidtagnings- och skidleka-utbildning (längd) blev inställd på  
grund av få anmälda, men skidlära-utbildning (längd) har genomförts med 9 
deltagare. Alpint har genomfört gemensamma träningar och läger. Kvällscup (längd) 
har genomförts både i norra och södra Hälsingland. Variation på tävlingsformer 
fortfarande under utveckling. Dialogen mellan föreningar har utvecklats.  

 
§ 7 Övriga frågor 

Diskussion angående ny sponsor till skidtingsfonden. Alla funderar och processen 
går vidare. 
RF/SISU Gävleborg har bjudit in till digitalt årsmöte 9 april. Beslutar att anmäla 
Gudrun och Daniel som ombud.   

  
§ 8 Protokolljusterare 
 Thomas Ullberg utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 9 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på onsdag 17 april,   
kl. 17.00. 
 

§ 10 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

   Thomas Ullberg 
Justerare 


